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Mål for anleggsdelen av Leiarmøtet

• Synleggjera NSF Anleggsutvalg og deira mandat
• Kva er NIF sin anleggspolitikk gjennom NIF 

Anleggspolitisk programutvalg
• Presentasjon av eit spennande

skøyteanleggsprosjekt i Harstad
• Vitjing av «nye» Valle Hovin kunstisbane
• Korleis bygga nettverk mellom klubb/krets for 

utveksling av anleggsprosjekt og prosessar



NSF Anleggsutvalg

• Sigbjørn Rabbe,  Fana IL

• Nils Harald Brattgjerd,  Sp.kl. Falken 

• Henning Hagelund, Aktiv Skøyteklubb

• Maren Kvernø Sutten, Trondheim Skating Team

• Heidi Soleng, Tromsø SK

• Emil Nielsen, Asker SK

• Håkon Dahl, Generalsekretær NSF

• Frode Bøhm, Stavanger Sandnes Skøyteklubb, styremedlem NSF, leiar
Anleggsutvalget



NSF Anleggsstatus 2023

Styregodkjent dokument lagt ut på nettsida til NSF:

https://www.skoyteforbundet.no/anlegg/artikler/status-nsf-
anleggsutvalg-2024/

• Alle is- og skøyteanleggsprosjekt har full støtte i NSF

Likevel:
Statusrapporten held fram med å dela is- og skøyteanleggsprosjekt i 
2 hovudkategoriar:
➢ Strategisk viktigaste anlegg (nær storbyområder)
➢ Andre strategisk viktige anlegg

MÅL: Heile landet skal ha kunstfrosne is- og skøyteanlegg



Nettverk om anlegg i NSF?

Utfordring til kretsar/klubbar:
• Kva tema er viktig å få høgare på NSF sin anleggspolitiske 

agenda?

• Korleis kan NSF Anleggsutvalg medverka til å kobla 
klubbar/kretsar tettare saman for læring og utveksling av 
kunnskap?

• NSF Anleggsutvalg har utarbeidd «mal for framdrift», m.a basert 
på kunnskap opparbeid av Aktiv SK i deira prosess med Valle 
Hovin; https://www.skoyteforbundet.no/anlegg/

• Er det aktuelt å setta opp ein digital læringsarena (webinar) der 
klubbar/kretsar som er i anleggsprosess kan møtast og utveksla 
kunnskap og drøfta konkrete planar og røynsler?

• NSF Anleggutvalg inviterer til innspel om evt. deltaking og forslag 
til korleis rigga eit slikt opplegg

https://www.skoyteforbundet.no/anlegg/


Nasjonale Anleggsforventningar

NIF-innspel til anleggsstrategi 2023:

• Ekstra satsing på isanlegg, tilleggsareal til fleirbrukshallar

og Idrettens aktivitetshus.

• Det er foreslått ca 40% spelemiddelandel til m.a. isanlegg

• Siste åra er det bygd ca 400 mindre utandørsanlegg/år og 

ca 2-3 isanlegg/år

Regjeringa vil:

• Laga ein nasjonal plan for idrettsanlegg

• Kva betyr det relatert til lokale styresmakter sine 

budsjettrammer?



Nasjonalanlegget Vikingskipet

Vikingskipet på Hamar er eitt av 6 nasjonalanlegg i Norge

• Dagens nasjonalanleggsavtale er signert fram til haust 

2024

• Kulturdepartementet (KUD) har tilbod til eigarkommune, 

Hamar, om forlenging til vår 2025.

• Avtalen kostar NSF ca kr. 1. mill/år for TOPPIDRETTS-

FORMÅL frå medio november til primo mars

• Skøytelandslaget må som oftast utanlands for å førebu seg 

til meisterskap under topp is- og temperaturkvalitet (som 

Vikingskipet KAN laga sjølv

• Kan NIF gjera noko med dette paradokset?


